

NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice



NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2025-N116

後閘暫時封閉

由於受颱風影響，隔鄰屋苑(The Drake)的樹木倒塌於後閘行人路及屋苑外牆，現時由消防署處理中。在此期間，後閘將會暫時關閉，各位住戶須暫時改用前閘出入。

如有任何疑問，請致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



瑜翠園服務處 啟

2025 年 7 月 21 日

To: All Resident of Peridot Court

Date: 21 July 2025

Temporary Closure of Rear Gate

Due to the typhoon, a tree from the neighboring estate (The Drake) has fallen and blocked the pavement outside the rear gate. The fallen tree is clearing by Fire Department. During this period, the rear gate is temporarily closed. Residents have to use the main gate for access.

Should you have any further enquiry, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

We apologize for any inconvenience caused.

Peridot Court
Management Services Office

此通告有張貼至另行通知
This notice will be posted until further notice

